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Door: Ton van Dril, bewoner Stationsweg 56 

Betreft: Afslag A9 

 

Geachte Commissie 

U staat voor een ingewikkelde afweging. Er spelen veel belangen en de toekomst is onzeker. 

U heeft dus veel kennis en wijsheid nodig om een goede afweging te maken. Ik ben bewoner van de 

Stationsweg, maar mijn dagelijks werk is het ondersteunen van beleidsmakers met feitelijke, vaak 

kwantitatieve  informatie. Ik stel vast dat er nog informatie ontbreekt om een goede afweging te 

maken over de Afslag A9. Ik geef u twee voorbeelden: 

Ten eerste informatie over alternatieven voor de ontsluting naar het dorp, in het bijzonder een knip 

in de Kanaalweg ter hoogte van het viaduct. Tot deze oplossing is indertijd besloten bij het 

vaststellen de Bestuursovereenkomst Wonen in het Groen Heiloo/Limmen1. Dit was het integrale 

plan voor Zuiderloo en Zandzoom, zuidelijke ontsluiting Boekelermeer, Afslag bij de Lagelaan en de 

natuurontwikkeling. Deze knip in de Kanaalweg ter hoogte van het viaduct is nu niet onderzocht als 

alternatief om de verkeersoverlast in het dorp te beperken. Gevolg is dat het verkeer op de 

Ypesteinerlaan, Kanaalweg en Stationsweg enorm toeneemt tot boven de maximale capaciteit. Het 

college lijkt nu niet meer te kiezen voor een enkele aan- en afrit bij de Lagelaan, maar een tweede bij 

de Kanaalweg. Indertijd was in de DHV-rapportage al vastgesteld dat de Kanaalweg en Stationsweg 

dat niet aan kunnen. Ik vraag u om samen met de bewoners varianten te onderzoeken.  

Ten tweede de aanpassing van de Stationsweg om verkeer te beperken. Dit is opgenomen in het 

Verkeersplan 2008 stond gepland voor 2011 maar is nog steeds niet uitgevoerd. U heeft niet duidelijk 

onderzocht de downgrading van de stationweg voor effect heeft op de verkeersintensiteit na 

aansluiting op de A9, zowel voor de Stationsweg als voor bijvoorbeeld Kerkelaan en Ypestein. Is die 

ontsluiting via de Kanaalweg dan nog wel mogelijk?   

Ik wil graag dat u meer ruimte schept voor open overleg over maatregelen en varianten tussen de 

deskundige ambtenaren en betrokken bewoners. En dat u open staat voor alternatieven. Dat ook de 

door belanghebbenden gewenste informatie boven tafel komt, zoals de huidige telgegevens en de 

toekomstige geluidbelasting en luchtverontreiniging op de bestaande woonstraten. En dat we ons 

niet straks voor het blok gezet voelen door reeds genomen besluiten en te te krappe budgetten.  

Dat betekent dus pas op de plaats, nu geen bestemmingsplanprocedure starten maar eerst overleg 

met de bewoners over oplossingen. Dat kan u straks heel veel tijd schelen in beroeps- en 

bezwaarprocedures. 

 

 

                                                           
1
 Deze is nu grondslag aan de overeenkomst nieuwe strandwal (ONS 2014) 


